



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名 / 名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300064052AB		25	21-11-2003	景業瑞區有限公司 香港 九龍尖沙咀加連威老 道 2-6 號 愛賓商業大廈 508 室	捷興顧問有限公司 香港 九龍尖沙咀加連威老道 2-6 號 愛賓商業大廈 508 室
300069192		25	14-11-2003	RONGXIN LI GROUP 2, SHIZHEN VILLAGE, JINJING TOWN, JINJIANG CITY, FUJIAN PROVINCE, P.R. CHINA.	LUNG TIN INT'L PATENT & TRADEMARK AGENT LTD. ROOM 1512B, 15/F., WEST TOWER, SHUN TAK CENTRE, 168-200 CONNAUGHT ROAD CENTRAL, HONG KONG.
300165825	Pizza Factory	43	30-04-2004	PIZZA FACTORY RESTAURANT LIMITED 2303-4 SINO PLAZA, 255- 257 GLOUCESTER ROAD, HONG KONG.	S.K. LAM, ALFRED CHAN & CO. 202, 2/F., DINA HOUSE, RUTTONJEE CENTRE, 11 DUDELL STREET, CENTRAL, HONG KONG.

300174573

INSANIA 10

02-04-2004

ANN SUMMERS
LIMITED
GOLD GROUP HOUSE,
GODSTONE ROAD,
WHYTELEAFE,
SURREY, CR3 0GG,
ENGLAND.

UNION PATENT SERVICE
CENTRE
1302 TUNG WAI
COMMERCIAL BUILDING, 111
GLOUCESTER ROAD, HONG
KONG.